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Zápis č.  18/2017 (54)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 13. listopadu v zasedací místnosti 230, 

v budově U15, Vavrečkova 5669, Zlín 

 

Přítomni: doc. Staněk, Dr. Beníček, Dr. Egner, doc. Mlček, Dr. Rouchal, Dr. Gál,  

Ing. Huba, Ing. Koubová, Ing. Ptošková (9 členů) 

Omluvena: Ing. Hnátková 

Hosté: doc. Buňka, doc. Čermák, doc. Humpolíček, Dr. Mrkvičková, Dr. Šenkárová, 

Bc. Vodinská, Ing. Totková 

Program:  

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Biomateriály a 
kosmetika, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)   

5. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Technologie 
potravin, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)  

6. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Environmentální 

inženýrství, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)  

7. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Inženýrství 

polymerů, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)  

8. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Chemie potravin a 

bioaktivních látek, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka 

Mrkvičková) 

9. Projednání návrhu „Statut Fakulty technologické UTB ve Zlíně“. (děkan)  

10. Projednání návrhu „Disciplinární komise FT“. (proděkanka Šenkárová)  

11. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci bakalářského programu Materiály a 

technologie a specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka 

Šenkárová)  

12. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci bakalářského programu Analýza a 

technologie potravin a specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. 

(proděkanka Šenkárová)  
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13. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Biotechnologie, 

forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)  

14. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Výrobní inženýrství 

a specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková  

15. Různé.  

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk. 

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že je přítomno 8 členů, senát je usnášeníschopný. 

Zároveň informoval, že prod. Čermák a Ing. Huba se omluvili a dostaví se na zasedání  

o něco později. 

ad 1)  Kontrola zápisu    

Předseda AS FT  doc. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky, popř. 

doplňující návrhy k zápisu č. 17/2017 (53). 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 01/18/2017  

Akademický senát FT schválil zápis č. 17/2017 (53) ve znění zveřejněném  

v informačním systému FT UTB ve Zlíně.  

HLASOVÁNÍ  

PRO    8  

PROTI   0  

ZDRŽEL SE   0 

 
Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 01/18/2017 

Akademický senát FT schválil zápis č. 17/2017 (53) ve znění zveřejněném v informačním 

systému FT UTB ve Zlíně.  

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT.  

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že na řádném zasedání AS FT dne 15. 5. 2017  

bylo přijato usnesení č. 6/10/2017, které zatím nadále trvá. Dotázal se děkana, zda již 

proběhly všechny schůzky s řediteli ústavů zaměřené na vnitřní komunikaci a jaký 

z těchto jednání závěr.  
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Děkan se omluvil a sdělil, že z důvodu čerpání dovolené neměl možnost se setkat se 

zbývajícími řediteli. Během tohoto týdne proběhnou schůzky s prof. Hausnerovou 

ředitelkou UVI a s prof. Koutným ředitelem UIOZP. Po těchto schůzkách bude na dalším 

řádném zasedání AS FT sdělen výsledek.  

Předseda AS FT doc. Staněk požádal děkana, aby podnikl nezbytné kroky k dořešení této 

záležitosti na příštím řádném zasedání. 

ad 3) Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT doc. Staněk představil program dnešního zasedání.  

Předseda AS FT doc. Staněk požádal přítomné, zda mají připomínky, příp. doplnění do 

programu zasedání.  

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 02/18/2017 

Akademický senát FT schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Biomateriály a 
kosmetika, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)   

5. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Technologie 
potravin, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)  

6. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Environmentální 

inženýrství, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)  

7. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Inženýrství 

polymerů, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)  

8. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Chemie potravin a 

bioaktivních látek, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka 

Mrkvičková) 

9. Projednání návrhu „Statut Fakulty technologické UTB ve Zlíně“. (děkan)  

10. Projednání návrhu „Disciplinární komise FT“. (proděkanka Šenkárová)  

11. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci bakalářského programu Materiály a 

technologie a specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka 

Šenkárová)  

12. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci bakalářského programu Analýza a 

technologie potravin a specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. 

(proděkanka Šenkárová)  
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13. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Biotechnologie, 

forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)  

14. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Výrobní inženýrství 

a specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková  

15. Různé.  

 HLASOVÁNÍ 

PRO    8 

PROTI    0 

ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT Č. 02/18/2017 

Akademický senát FT schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Biomateriály a 
kosmetika, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)   

5. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Technologie 
potravin, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)  

6. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Environmentální 

inženýrství, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)  

7. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Inženýrství polymerů, 

forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)  

8. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Chemie potravin a 

bioaktivních látek, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková) 

9. Projednání návrhu „Statut Fakulty technologické UTB ve Zlíně“. (děkan)  

10. Projednání návrhu „Disciplinární komise FT“. (proděkanka Šenkárová)  

11. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci bakalářského programu Materiály a 

technologie a specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka 

Šenkárová)  

12. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci bakalářského programu Analýza a technologie 

potravin a specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka 

Šenkárová)  
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13. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Biotechnologie, 

forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)  

14. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Výrobní inženýrství a 

specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková  

15. Různé.  

 ad 4) Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu 

Biomateriály a kosmetika, forma studia: prezenční – kombinovaná“. 

(proděkanka Mrkvičková)   

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že návrh byl na předešlém řádném zasedání AS FT 

představen a byl projednán na řádném zasedání LK AS FT. Požádal prod. Mrkvičkovou, 

aby se vyjádřila k předloženému návrhu. 

Prod. Mrkvičková sdělila, že všechny připomínky byly zapracovány a materiál byl zaslán 

k dalšímu projednání na řádné zasedání AS FT ve formátu úpravy změn a v čistopisu. 

Zároveň podotkla, že dotazy směřované na garanta předmětu byly zaslány  

doc. Kašpárkové a prozatím nepřišla odpověď.  

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za představení a dotázal se na plánované termíny 

podání k projednání v Radě pro vnitřní hodnocení. 

Prod. Mrkvičková sdělila, že bližší termíny sdělí prod. Šenkárová. 

Prod. Šenkárová sdělila důležité termíny: 

- do pondělí 20. 11. 2017 musí být odevzdány změny studijních plánů, případně 

nahlášení přesného znění studijních plánů v profilu absolventa, 

- do čtvrtku 30. 11. 2017 musí být odevzdány všechny karty, předmětů, životopisy 

u Dr. Honkové, příp. Dr. Julinové, aby mohly zkompletovat akreditační materiály. 

Předseda AS FT doc. Staněk zopakoval důležité termíny a dotázal se, jak se to zvládne 

s hlasováním v rámci VR FT. 

Prod. Šenkárová sdělila, že zasedání Rady pro vnitřní hodnocení je plánováno na 

16. 1. 2018. Je tam dvoutýdenní předkládací lhůta, tzn., že nejpozději 2. 1. 2018 musí být 

do rady odeslán kompletní spis. 

Prod. Humpolíček sdělil, že dokument musí být předložen VR FT s 14 denním předstihem 

a následně je nutno počítat s týdnem pro samotné hlasování. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval, požádal prod. Šenkárovou, aby garantům 

předmětu zaslala e-mail s konečnými termíny. 
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Prod. Mrkvičková sdělila, že je zapotřebí doplnit konečné stavy studijních plánů 

Děkan sdělil, že do studijních plánů se nebude zasahovat, požádal o přesnou specifikaci. 

Podotkl, že studijní plány jsou schváleny Radou studijních programů. 

- Prod. Mrkvičková sdělila, že se jedná především o doplnění karet předmětů a 

to v profilu absolventa. 

 Dr. Rouchal sdělil, že v kartách předmětu chybí tematické okruhy u SZZ apod. 

- Doc. Mlček sdělil, že karty byly dodány a je zapotřebí tuto skutečnost řešit 

s pracovníky, kteří jsou za daný předmět zodpovědní. 

- Prod. Šenkárová sdělila, že někteří garanti předmětů a garanti studijních 

programů zaslali požadavky k doplnění ne v připravených formulářích, ale 

pouze ve vypracovaném formátu ve Word, kde nejsou všechny materiály 

uvedeny. Z Wordu se poté tyto materiály musí kopírovat do příslušných 

tabulek, které jsou v rámci akreditace požadovány. 

 Dr. Rouchal se dotázal na možnost, jaký zvolit způsob, aby si daní garanti ověřili, 

zda materiál je v pořádku. Na koho se mají přímo garanti předmětu obrátit. 

- Prod. Šenkárová sdělila, že se mohou obrátit na Dr. Honkovou popř.  

na Dr. Julinovou, obě si vedou statistiku, co chybí k danému materiálu. 

 Dr. Rouchal se dotázal, jaký je rozdíl mezi zpracování materiálů co dělá  

Dr. Honková a co dělá Dr. Julinová. 

Prod. Šenkárová sdělila, že tyto pracovnice mají akreditační materiály rozdělené: 

- Dr. Julinová zpracovává bakalářské studijní programy a materiálově 

orientované akreditace magisterských programů 

- Dr. Honková zpracovává zbývající magisterské studijní programy 

Příchod doc. Čermáka v 13:20 h. 

 Dr. Rouchal se dotázal, že v bakalářských studijních programech bude všechno 

řešit garant studijního programu nebo se bude požadovat něco speciálního  

po garantech předmětu. 

- Prod. Šenkárová sdělila, že za karty specializací odpovídají tito garanti 

specializací. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za připomínky a požádal předsedu LK AS FT  

Dr. Rouchala, aby přednesl závěr z Legislativní komise AS FT. 
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Předseda LK AS FT Dr. Rouchal sdělil, že připomínky byly zapracovány. Některé změny, 

které musí udělat garant studijního programu, zatím nebyly doplněny. Závěr je, že LK AS 

FT doporučuje, po zapracování navrhovaných změn, o daném návrhu hlasovat  

na následujícím řádném zasedání AS FT. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal se dotázal, ne všechny náměty byly zapracovány, otázkou 

je jak se členové AS FT postaví, buď se hlasování posune, nebo se odhlasuje s tím, že 

materiál bude doplněn. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval a sdělil, že AS FT se podle zákona vyjadřuje 

k návrhům studijní programů fakulty, schvalovací proces podléhá Vědecké radě FT a je 

materiál postoupen na Radu pro vnitřní hodnocení. Dotázal se členů senátu, zda 

informace, které členové senátu obdržely, jsou dostatečné k tomu, aby bylo možno o 

tomto návrhu hlasovat. 

Bez připomínek. 

NÁVRH USNESENÍ č. 03/18/2017 

Akademický senát Fakulty technologické vyslovil souhlasné stanovisko k návrhu „Žádost 

o akreditaci magisterského programu Biomateriály a kosmetika, forma studia: prezenční 

– kombinovaná“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  8  

PROTI  0  

ZDRŽEL SE  0  

 
Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT Č. 03/18/2017 

Akademický senát Fakulty technologické vyslovil souhlasné stanovisko k návrhu „Žádost o 

akreditaci magisterského programu Biomateriály a kosmetika, forma studia: prezenční – 

kombinovaná“. 

 ad 5) Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu 

Technologie potravin, forma studia: prezenční – kombinovaná“. 

(proděkanka Mrkvičková)  

Předseda AS FT doc. Staněk požádal proděkanku Mrkvičkovou, aby představila 

předložený návrh žádosti o akreditaci. 
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Prod. Mrkvičková sdělila, připomínky byly zapracovány, chybí pouze přepracovat profil 

absolventa. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval a předal slovo předsedovi LK AS FT Dr. Rouchalovi. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal sdělil, že připomínky byly v rámci všech akreditací stejné. 

Závěr ze zasedání je, že LK AS FT doporučuje, po zapracování navrhovaných změn, o 

daném návrhu hlasovat na následujícím řádném zasedání AS FT. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za zprávu a otevřel diskuzi k danému návrhu. 

Ing. Koubková sdělila, že s doc. Sumczynski projednala SO Technologie potravin, kde 

zajišťuje ve SP Chemie potravin a bioaktivních látek garanci předmětu „Principy a úchovy 

potravin“.  Tento předmět ve SO Technologie potravin byl nahrazen novým předmětem 

„Zpracování a principy úchovy ovoce a zeleniny“, kdy garantem předmětu je doc. Mlček a 

laboratoře by měla vést doc. Sumczynski. Doc. Sumczynski s touto změnou nebyla 

seznámena.  

Ing. Koubková sdělila, že doc. Sumczynski zaslala děkanovi doc. Buňkovi a řediteli  

doc. Mlčkovi email, že chce danou situaci vyřešit. Zároveň podotkla, že nový předmět je 

z 80 % stejný jako zrušený předmět „Principy a úchovy potravin“. 

Děkan doc. Buňka sdělil, že předmět „Principy a úchovy potravin“ se vyučoval delší dobu 

a předmět doc. Sumczynski přebrala po doc. Valáškovi. Bylo zjištěno, že některé principy 

se dublují i v jiných předmětech, proto bylo domluveno s ředitelem doc. Mlčkem, že 

předmět bude upraven. Doc. Mlček po úpravě zaslal materiál ke kompletaci. Pokud mají 

nastat personální změny, měl by jeředitel ústavu doc. Mlček vysvětlit. 

Doc. Mlček sdělil, že se jednalo o možnost výuky nového předmětu a s garantem 

zrušeného předmětu tato záležitost nebyla projednána. 

Děkan Buňka podotkl, že proběhne schůzka s děkanem, ředitele ústavu doc. Mlčkem  

a doc. Sumczynski. 

 Dr. Egner se dotázala, proč jeden docent přednáší a druhý docent vyučuje 

laboratoře, zde se mohou využít odborní asistenti. 

- Doc. Mlček sdělil, že tato záležitost bude dále řešena. 

Předseda AS FT doc. Staněk uzavřel diskuzi a požádal ředitele ústavů, aby dořešil obsazení 

jednotlivých předmětů. Požádal členy senátu o další připomínky. 

 Dr. Rouchal se dotázal, zda předmět „Analýza potravin“ se bude vyučovat v AJ 

celých 14. týdnů. 
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- Děkan Buňka sdělil, že s doc. Fišerou proběhla schůzka a souhlasí s výukou v 

AJ. 

 Doc. Mlček požádal o vysvětlení, jakým způsobem bude výuka v AJ probíhat. 

- Děkan Buňka sdělil, že výuka bude probíhat kompletně v angličtině a že 

nepředpokládá větší problémy. 

 Dr. Rouchal sdělil, že se bude vyučovat v předmětu, semináři i laboratořích v AJ. 

Problém je, že tento předmět je ve SP Chemie potravin a bioaktivních látek, kde se 

předmět vyučuje v ČJ. 

- Děkan Buňka sdělil, že se tento předmět bude nabízet jako volitelná možnost 

v AJ. 

Předseda AS FT Dr. Staněk navrhl, že by si student mohl tento předmět zvolit jako povinný 

buď v ČJ, nebo v AJ verzi. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za připomínky. 

NÁVRH USNESENÍ č. 04/18/2017 

Akademický senát Fakulty technologické vyslovil souhlasné stanovisko k návrhu „Žádost 

o akreditaci magisterského programu Technologie potravin, forma studia: prezenční – 

kombinovaná“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  8  

PROTI  0  

ZDRŽEL SE  0  

 
Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT Č. 04/18/2017 

Akademický senát Fakulty technologické vyslovil souhlasné stanovisko k návrhu „Žádost o 

akreditaci magisterského programu Technologie potravin, forma studia: prezenční – 

kombinovaná“. 
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ad 6) Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu 

Environmentální inženýrství, forma studia: prezenční – kombinovaná“. 

(proděkanka Mrkvičková)  

Předseda AS FT doc. Staněk požádal prod. Mrkvičkovou o představení návrhu žádosti  

o akreditaci.  

Prod. Mrkvičková sdělila, že připomínky byly zapracovány a prof. Koutný doplnil změnu 

týkající se diplomových prací. Dodala že předložený materiál studijního programu je 

kompletní a je připraven k předložení projednání na Radě pro vnitřní hodnocení. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval a požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala o závěr 

z LK AS FT. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal sdělil, že připomínky byly zapracovány. Závěr, LK AS FT 

doporučuje, po zapracování navrhovaných změn, o daném návrhu hlasovat  

na následujícím řádném zasedání AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a otevřel diskuzi k předloženému návrhu. 

NÁVRH USNESENÍ č. 05/18/2017 

Akademický senát Fakulty technologické vyslovil souhlasné stanovisko k návrhu „Žádost 

o akreditaci magisterského programu Technologie potravin, forma studia: prezenční – 

kombinovaná“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  8  

PROTI  0  

ZDRŽEL SE  0  

 
Návrh byl přijat. 
 

USNESENÍ AS FT Č. 05/18/2017 

Akademický senát Fakulty technologické vyslovil souhlasné stanovisko k návrhu „Žádost 

o akreditaci magisterského programu Technologie potravin, forma studia: prezenční – 

kombinovaná“. 
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ad 7) Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu 

Inženýrství polymerů, forma studia: prezenční – kombinovaná“. 

(proděkanka Mrkvičková)  

Předseda AS FT doc. Staněk požádal prod. Mrkvičkovou o představení materiálu. 

Prod. Mrkvičková sdělila, že k předloženému materiálu nemá žádnou informaci. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval a požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala  

o informaci z LK AS FT. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal informoval o závěru z řádného zasedání, LK AS FT 

doporučuje, po zapracování navrhovaných změn, o daném návrhu hlasovat 

na následujícím řádném zasedání AS FT. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi k předloženému 

návrhu. 

Příchod Ing. Huby v 13:42 h. 

 Dr. Egner se dotázala na státnicové předměty týkající se modelování procesů – jak 

u SZZ fyzicky budou modelovat proces. 

- Prod. Čermák sdělil, že u SZZ se modelování na PC provádět nebude. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za vyjádření. 

NÁVRH USNESENÍ č. 06/18/2017 

Akademický senát Fakulty technologické vyslovil souhlasné stanovisko k návrhu „Žádost 

o akreditaci magisterského programu Inženýrství polymerů, forma studia: prezenční – 

kombinovaná“.  

HLASOVÁNÍ 

PRO  8  

PROTI  0  

ZDRŽEL SE  1  

 
Návrh byl přijat. 
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USNESENÍ AS FT Č. 06/18/2017 

Akademický senát Fakulty technologické vyslovil souhlasné stanovisko k návrhu „Žádost o 

akreditaci magisterského programu Inženýrství polymerů, forma studia: prezenční – 

kombinovaná“. 

ad 8) Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Chemie 

potravin a bioaktivních látek, forma studia: prezenční – kombinovaná“. 

(proděkanka Mrkvičková)  

Předseda AS FT doc. Staněk požádal prod. Mrkvičkovou o představení materiálu. 

Prod. Mrkvičková sdělila, že materiál byl zpracován. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval a požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala  

o informaci z LK AS FT. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal informoval o závěru z řádného zasedání, LK AS FT 

doporučuje, po zapracování navrhovaných změn, o daném návrhu hlasovat 

na následujícím řádném zasedání AS FT. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi k předloženému 

návrhu. 

NÁVRH USNESENÍ č. 07/18/2017 

Akademický senát Fakulty technologické vyslovil souhlasné stanovisko k návrhu „Žádost 

o akreditaci magisterského programu Chemie potravin a bioaktivních látek, forma studia: 

prezenční – kombinovaná“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  9  

PROTI  0  

ZDRŽEL SE  0  

 
Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT Č. 06/18/2017 

Akademický senát Fakulty technologické vyslovil souhlasné stanovisko k návrhu „Žádost o 

akreditaci magisterského programu Chemie potravin a bioaktivních látek, forma studia: 

prezenční – kombinovaná“. 



 

Strana13 z 20 

 

ad 9) Projednání návrhu „Statut Fakulty technologické UTB ve Zlíně“. (děkan) 

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že materiál byl již předložen a projednán na řádném 

zasedání AS FT (12. 6. a 26. 6. 2017). Z důvodu průzkumu týkajícího se neslučitelnosti 

funkcí bylo projednání tohoto materiálu odloženo. Průzkum proběhl a výsledek byl zaslán 

děkanem zaměstnancům fakulty, zároveň aktualizovaný návrh Statutu po zapracování 

výsledku byl zaslán znovu členům senátu k projednání.  

Předseda AS FT doc. Staněk požádal děkana o vyjádření k předloženému návrhu. 

Děkan Buňka, sdělil, že proběhlo hlasování, o kterém členové senátu byli informováni a 

výsledek hlasování byl promítnut do Statutu FT. Podotkl, že ve vyjádření názorů byla 

podpořena neslučitelnost: děkan – ředitel, proděkan – ředitel, děkan – zástupce ředitele 

ústavu. Jediné, co nebylo podpořeno je: proděkan – zástupce ředitele ústavu, přesto je to 

v materiálu zařazeno. Požádal členy senátu o vyjádření. Může se stát, že u dlouhodobé 

neúčasti děkana ho bude zastupovat statutární zástupce děkana, který bude zároveň i 

zástupce ředitele ústavu. Zda tento bod nechat v materiálu, či ne. V rámci zasedání LK AS 

FT by se tento bod upravil. 

Děkan dále informoval o dalších změnách ohledně jmenování funkcionářů a vyvázání 

předchozího jmenování. Účinnost článků navrhuje od dalšího zvoleného kandidáta a 

jmenovaného děkana. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za představení a sdělil, že materiál bude zaslán 

k projednání na řádné zasedání Legislativní komise AS FT a následně proběhne hlasování 

k předloženému materiálu. Požádal přítomné členy senátu, zda mají k předloženému 

materiálu nějaké připomínky. 

 Dr. Rouchal se zeptal na čl. 24 odst. 4 – děkan a proděkan je jmenován až po 

ukončení funkce ředitele nebo zástupce ředitele ústavu. Dle univerzitních 

předpisů děkana jmenuje do funkce rektor. Dotaz je, zda rektor bude čekat, než se 

případný děkan vzdá funkce ředitele ústavu? Rektor má časové období, do kdy 

může jmenovat děkana fakulty. 

- Děkan Buňky sdělil, že lhůta ke jmenování není definována. 

- Prod. Čermák sdělil, že vnitřním předpisem fakulty nemůžeme nařizovat 

rektorovi, kdy má/nemá jmenovat děkana do funkce. Na jednání Vedení 

fakulty proběhla tato diskuse a děkan přislíbil, že osloví s tímto dotazem 

Právní oddělení. 

- Děkan Buňka sdělil, že hodlal tento dotaz zaslat na Právní oddělení. Z důvodu 

čerpání dovolené nestihl kontaktovat Právní oddělení. Slíbil, že do zasedání LK 

AS FT bude mít stanovisko z Právního oddělení, na základě kterého bude 

návrh upraven. 
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Předseda AS FT doc. Staněk požádal, aby komunikace děkana s Právním oddělením 

proběhla v písemné formě, aby vyjádření poté bylo zasláno členům senátu. 

Děkan Buňka navrhl, aby na dnešním zasedání senátu proběhla širší diskuze k tomuto 

návrhu ohledně zastupování. 

 Dr. Rouchal se dotázal k účinnosti článku, která je dána k 13. 10. 2019, proč je 

stanoven tento termín. Podotkl, že nelze předpokládat, co se v budoucnosti stane, 

např. bude muset děkan z nějakého důvodu odstoupit, proč tedy striktně 

stanovovat tento termín. 

- Děkan sdělil, že bude doplněn text. Předseda LK AS UTB doc. Podzimek zaslal 

text, který bude doplněn do návrhu. 

- Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že se jedná o jednu variantu, druhá varianta 

je s okamžitou účinností, nebo s jinak definovaným odkladem. Podobně to 

může být i u Vědecké rady FT, kde podle platného znění je funkční období 

definováno společně s funkčním obdobím děkana. Nově je navrženo čtyřleté 

funkční období. 

- Děkan Buňka sdělil, že jak je stanoveno v návrhu, tak to bude i pro nynější 

členy VR FT a pro proděkany. Podotkl, že proděkanům nekončí funkční období 

s mandátem děkana, ale až po jmenování nových proděkanů. 

 Ing. Ptošková se dotázala platné znění, kde v čl. 6 odst. 3 „Vnitřní normy“ vydává 

děkan a tajemník fakulty. V předloženém návrhu je, že vydává pouze děkan, 

tajemník již není uveden. Z jakého důvodu? 

- Děkan Buňka sdělil, že bylo z nějakého důvodu vynecháno, do návrhu se tato 

skutečnost může doplnit. 

Ing. Ptošková sdělila, že návrh Statutu porovnávala se stávajícím materiálem, který je 

umístěn na webových stránkách fakulty. 

Děkan sdělil, že k tomu nebyla připomínka a materiál kopíruje Statut UTB ve Zlíně. 

Zároveň sdělil, že si není jist, které vnitřní normy vydává tajemnice fakulty. 

 Ing. Ptošková sdělila, že v čl. 18 odst. 4 vypadl text „Do doby ustanovení děkana 

vykonává v nezbytném rozsahu jeho působnost osoba pověřená rektorem“. 

Dotázala se na skutečnost, která se již několikrát stala, jak se bude postupovat, 

když tento text nebude uveden ve Statutu fakulty. Rektor musí jmenovat osobu, 

která bude pověřena vedením fakulty. 

- Děkan Buňka sdělil, že text tam bude dodán. 
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Předseda AS FT doc. Staněk upřesnil návrh děkana, že po vzoru stávajícího Statutu FT 

bude tento bod doplněn do čl. 18, odst. 4. 

- Tajemnice Vodinská sdělila, že v rámci vnitřních norem jsou vydány pokyny 

tajemníka, které jsou dále zaslány asistentkám ústavů a do účtárny rektorátu 

a jsou vyvěšeny na webových stránkách. Mezi jedním z pokynů tajemníka je 

dokument „Měsíční částky pro drobný nákup“ a další pokyn tajemníka se 

připravuje. Na základě tohoto pokynu tajemníka si mohou asistentky ústavů 

vyzvednout zálohu na drobný nákup v Pokladně UTB. 

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že kvestor vydává směrnice a pokyny, požádal  

děkana o doplnění do čl. 6. tak, jak to bylo ve stávajícím Statut uvedeno. 

Děkan Buňka požádal tajemnici, aby přesně formulovala text, který bude uveden 

v návrhu. 

Prod. Humpolíček se dotázal, jak se bude komunikovat s Akademickou obcí ohledně 

hlasování, které proběhlo a nakonec je výsledek v jiné podobě uveden v návrhu Statutu 

fakulty. A jaký je důvod odsunutí termínu účinnosti neslučitelnosti funkcí. 

Děkan Buňka sdělil, že pravidla Statutu se mění v průběhu mandátu a komunikace 

s Akademickou obcí je na základě dohody a rozhodnutí členů senátu. Pokud se členové 

senátu dohodnou, že se neslučitelnost provede přísněji, než Akademická obec doporučila, 

tak se poté zpracuje varianta, že v limitních případech pracovníci odstoupí a nejsou 

jmenováni jak do funkce děkana, tak ani do funkce ředitele ústavu, přesto funkci 

vykonávají a jsou tedy ve střetu zájmu. 

Děkan Buňka sdělil, že Akademická obec nehlasovala o účinnosti, pouze hlasovala o 

neslučitelnosti funkcí. 

Prod. Čermák sdělil, že nesouhlasí, aby byla vydána norma, která bude mít platnost až 

po ukončení funkčního období děkana fakulty. Je důležité si uvědomit, že mandát ředitelů 

ústavů končí k 30. 6. 2018. Doporučuje tedy, pokud nebude účinnost okamžitě, aby 

účinnost návrhu byla dána k 30. 6. 2018. 

Předseda AS FT doc. Staněk požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala o svolání Legislativní 

komise AS FT. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal stanovil termín řásného zasedání a to na pondělí dne  

20. 11. 2017 od 15:00 h z důvodu nepřítomnosti děkana, který bude do odpoledních hodin 

mimo Zlín.  



 

Strana16 z 20 

 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za termín řádného zasedání a požádal členy senátu 

o zaslání svých připomínek k předloženému materiálu na email předsedovi LK AS FT Dr. 

Rouchalovi do pondělí 20. 11. 2017 do 10:00 h. 

ad 10) Projednání návrhu „Disciplinární komise FT“. (proděkanka Šenkárová)  

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že Disciplinární komisi ze zákona jmenuje děkan 

fakulty a tato komise je schvalována senátem. Funkční období je nejvýše dvouleté a 

v komisi je poloviční zastoupení studentů fakulty. Návrh byl zaslán členům senátu a 

předseda komise není volen senátem, předsedu si dle platného znění VŠ zákona si volí 

z řad zvolených členů Disciplinární komise. 

Předseda AS FT doc. Staněk požádal prod. Šenkárovou o představené materiálu. 

Prod. Šenkárová sdělila, že návrh členů byl navržen dle zvyklostí na fakultě. Z důvodu 

ukončení studia studentů, kteří byli ve stávající komisi, byla ustanovena nová komise a to 

pouze z řad studentů všech studijních programů. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za představení a otevřel diskuzi k předloženému 

návrhu. 

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že se bude hlasovat o jménech a proto byly připraveny 

hlasovací lístky a budou zvoleni skrutátoři. 

Předseda AS FT doc. Staněk jmenoval skrutátory tajné volby: 

- doc. Ing. Jiřího Mlčka, Ph.D. 

- Ing. Jakuba Hubu 

Skrutátoři převzali z rukou předsedy AS FT doc. Staňka hlasovací lístky a Ing. Huba 

překontroloval hlasovací urnu, doc. Mlček prozatím rozdal hlasovací lístky.  

Členové senátu jednotlivě přicházeli k hlasovací urně a vložili svůj označený hlasovací 

lístek do hlasovací urny.  

Volební komise sečetla hlasovací lístky a předala výsledky hlasování předsedovi senátu 

doc. Staňkovi, aby seznámil členy senátu s výsledkem volby.  

Předseda AS FT doc. Staněk představil výsledky hlasování. Rozdáno bylo 9 hlasovacích 

lístků, odevzdáno 9, platných 9, neplatných 0 hlasovacích lístků. 
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NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 08/18/2017 

Akademický senát vyslovil souhlas se jmenováním Disciplinární komisi Fakulty 
technologické ve složení: 

- Ing. Ondřej Rudolf, Ph.D. člen komise 

- Ing. Lenka Šenkárová, Ph.D. člen komise 

- Ing. Simona Mrkvičková, Ph.D. člen komise 

- Beáta Vávrová člen komise (student Bc. PI) 

- Bc. Petr Janovský člen komise (student Mgr. CHTP) 

- Ing. Petr Mrázek člen komise (student DSP TML) 

HLASOVÁNÍ 

PRO    9 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 08/18/2017 

Akademický senát vyslovil souhlas se jmenováním Disciplinární komisi Fakulty 
technologické ve složení: 

- Ing. Ondřej Rudolf, Ph.D. člen komise 

- Ing. Lenka Šenkárová, Ph.D. člen komise 

- Ing. Simona Mrkvičková, Ph.D. člen komise 

- Beáta Vávrová člen komise (student Bc. PI) 

- Bc. Petr Janovský člen komise (student Mgr. CHTP) 

- Ing. Petr Mrázek člen komise (student DSP TML) 

ad 11) Projednání návrhu „Žádost o akreditaci bakalářského programu Materiály 

a technologie a specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. 

(proděkanka Šenkárová)  

Předseda AS FT doc. Staněk požádal prod. Šenkárovou o představení materiálu. 

Prod. Šenkárová představila bakalářský studijní program, který nebude akreditován v AJ 

verzi. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za představení a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 
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Předseda AS FT doc. Staněk požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala o začlenění návrhu 

do programu řádného zasedání LK AS FT. Požádal členy senátu o zaslání svých 

připomínek k předloženému materiálu emailem předsedovi LK AS FT Dr. Rouchalovi  

do pondělí 20. 11. 2017 do 10:00 h.  

ad 12) Projednání návrhu „Žádost o akreditaci bakalářského programu Analýza a 

technologie potravin a specializací, forma studia: prezenční – 

kombinovaná“. (proděkanka Šenkárová)  

Předseda AS FT doc. Staněk požádal prod. Šenkárovou o představení materiálu. 

Prod. Šenkárová představila bakalářský studijní program, který je složen  

ze 4. specializací. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za představení a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu.  

Předseda AS FT doc. Staněk požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala o začlenění návrhu 

do programu řádného zasedání LK AS FT. Požádal členy senátu o zaslání svých 

připomínek k předloženému materiálu emailem předsedovi LK AS FT Dr. Rouchalovi do 

pondělí 20. 11. 2017 do 10:00 h.  

ad 13) Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu 

Biotechnologie, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka 

Mrkvičková)  

Předseda AS FT doc. Staněk požádal prod. Mrkvičkovou o představení materiálu. 

Prod. Mrvičková představila magisterský studijní program. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za představení a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 

Předseda AS FT doc. Staněk požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala o začlenění návrhu 

do programu řádného zasedání LK AS FT. Požádal členy senátu o zaslání svých 

připomínek k předloženému materiálu emailem předsedovi LK AS FT Dr. Rouchalovi do 

pondělí 20. 11. 2017 do 10:00 h.  
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ad 14) Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Výrobní 

inženýrství a specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. 

(proděkanka Mrkvičková)  

Předseda AS FT doc. Staněk požádal prod. Mrkvičkovou o představení materiálu. 

Prod. Mrvičková představila magisterský studijní program. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za představení a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 

Předseda AS FT doc. Staněk požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala o začlenění návrhu 

do programu řádného zasedání LK AS FT. Požádal členy senátu o zaslání svých 

připomínek k předloženému materiálu emailem předsedovi LK AS FT Dr. Rouchalovi do 

pondělí 20. 11. 2017 do 10:00 h.  

ad 15) Různé 

Předseda AS FT doc. Staněk navrhl další termín řádného zasedání AS FT a to v pondělí dne 

27. 11. 2017 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/LCFT od 13:00 h.  

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 09/18/2017 

Akademický senát schválil termín řádného zasedání a to v pondělí dne 27. 11. 2017  
od 13:00 h v zasedací místnosti 230/U15. 

HLASOVÁNÍ 

PRO    9 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 08/18/2017 

Akademický senát schválil termín řádného zasedání a to v pondělí dne 27. 11. 2017  
od 13:00 h v zasedací místnosti 230/U15. 

Předseda AS FT doc. Staněk připomněl, že mandát stávajících členů AS FT bude 

ukončenk 17. 12. 2017, v termínu 6. 12. – 7. 12. 2017 proběhnou řádné volby do AS FT. 

Předseda AS FT doc. Staněk otevřel diskusi v bodu Různé. 

Předseda AS FT doc. Staněk požádal děkana Buňku, aby informoval o průběhu jednání KD, 
kde byl pozván rektora UTB k problematice přiřazení akademických pracovníků UNI 
k akademické obci FT. 
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Děkan Buňka shrnul závěry z dnešního zasedání KD, kde byl hostem rektor prof. Sáha.  

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za vysvětlení a otevřel k tomuto tématu diskuzi. 
Zároveň sdělil, že se o tomto záměru bude hlasovat na řádném zasedání AS UTB v úterý 
dne 14. 11. 2017, kterého se zúčastní děkan fakulty. 

 Dr. Egner se dotázala na hlasování záměru, od které doby nabyde v platnost 

sjednocení. 

- Děkan Buňka sdělil, že platnost sjednocení bude okamžitá. 

Dr. Rouchal informoval členy senátu, že na řádném zasedání KD dnes tajemnice Vodinská 

informovala o získání finančních prostředků k projektu RVOe v částce 2. mil. Kč a tyto 

finanční prostředky budou přerozděleny na jednotlivé ústavy. 

Děkan Buňka sdělil, že o této situaci se dozvěděl minulý týden v době, kdy odjížděl na 

dovolenou. Dle dohody s tajemnicí Vodinskou po řádném zasedání AS FT proběhne 

jednání k rozdělení těchto finančních prostředků a ředitelům ústavů bude poté zaslán 

email s určenou částkou pro ústav. 

Dr. Rouchal upozornil, že se na zasedání KD deportovalo k navýšení finančních 

prostředků z RVOe. Prof. Hausnerová konstatovala, že má značné obavy, aby se tato částka 

na UVI vyčerpala do 20. 11. 2017. 

Odchod Dr. Šenkárové v 14:50 h. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval všem přítomným za účast na řádném zasedání 

senátu a ukončil zasedání Akademického senátu FT. 

 

 

Termín příštího řádného zasedání AS FT se uskuteční 

v pondělí dne 27. 11. 2017 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/LCFT. 

 

 

 
Ve Zlíně dne: 13. 11. 2017 
Konec zasedání: 14:55 h. 
Zapsala: Ing. Jitka Totková  
 
 
 
  
    doc. Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
                  předseda AS FT 


